



Ref : ADM/WMCC/LMN/2026/38

: المرجع

Date : 29/08/2026

: التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

Subject : Drone shows

الموضوع : عروض فنية بطائرات بدون طيار

Location : Abu Dhabi Corniche

الموقع : كورنيش أبوظبي

Please be advised that a contractor appointed by the Department of Culture and Tourism will be conducting daily Drone Shows at Abu Dhabi Corniche from 2nd of September 2026 to 18th of September 2026 between 06:00 pm to 11:45 pm, as indicated on the attached illustrative map.

يرجى العلم بأن مقاول تابع لدائرة الثقافة والسياحة في أبوظبي سيقوم بتنفيذ عروض فنية بطائرات بدون طيار يومياً في محيط كورنيش أبوظبي في الفترة فيما بين 2 سبتمبر 2026 وحتى 18 سبتمبر 2026 فيما بين الساعة 6 مساءً وحتى الساعة 11:45 مساءً، بحسب الخريطة التوضيحية المرفقة.

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to keep a sharp lookout, navigate with caution while transiting through these areas, and stay well clear of the displays area.

يُنصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين بتوخي الحيطه والإبحار بحذر أثناء المرور عبر هذه المناطق والابتعاد عن منطقة العروض.



مركز المراقبة والتحكم للممرات المائية

Waterway Monitoring and Control Center



الخريطة التوضيحية والإحداثيات

Illustrative Map & Coordinates

